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Spørgsmål nr. S 1171 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren 

Dato: 22. august 2024 

Stillet af: Mads Fuglede (DD)  

Synes ministeren, at det er rimeligt, at borgere, der ufrivilligt bliver naboer til 

et højspændingsanlæg for vedvarende energi, ikke er omfattet af VE-

værditabsordningen?  

(Spm. nr. S 1171). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mads.Fuglede@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt

Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget 2023-24


